
Raadsvragen over dossier Zonnepark Alteveer 
 
Vraag 1:  
Is er een kapvergunning nodig voor het te kappen populierenbos? 
 
Antwoord: 
Nee, er is geen kapvergunning nodig, wel een kapmelding bij de provincie. Het bos ligt buiten de 
bebouwde kom, hierdoor is de provincie bevoegd gezag. Er is vanuit de provincie voor dit bos geen 
vergunningplicht, maar een meldingsplicht. Deze melding is gedaan en akkoord bevonden door de 
provincie. 
 
Vraag 2: 
Wat is de omvang van het zonnepark? 
 
Antwoord: 
Het zonnepark is in totaal ca. 15 ha waarvan 7,5 ha voor zonnepanelen en 7,5 voor het wandelpark en de 
landschappelijke inpassing. Het park is in twee delen opgedeeld, het westelijke en het oostelijke deel.  
 
Het westelijke deel is ca. 3,5 ha groot, hiervan is ca. 2,5 ha omgeven door het hek waarbinnen de 
zonnepanelen komen. De landschappelijke inpassing is ca. 1 ha groot. 
 
Het oostelijke deel is ca. 11,5 ha groot, hiervan is ca. 5 ha omgeven door het hek waarbinnen de 
zonnepanelen komen. Het wandelpark en de landschappelijke inpassing zijn samen ca 6,5 ha groot. 
 
NB. Op enkele plekken in de stukken komt de grootte van het zonnepark terug, zoals de aanvraag en de 
ruimtelijke onderbouwing. Hier staat 7,5 ha zonnepark, maar dit is dus exclusief het wandelpark en de 
landschappelijke inpassing. Daar waar het nog niet volledig in de stukken staat zullen wij dit na de 
raadsvergadering aanvullen met bovenstaande informatie zodat de juiste informatie in de vergunning en 
bijbehorende stukken komt te staan. 
 
Vraag 3: 
Wanneer moet er een herplant van het bos plaatsvinden, is dat na 25 of na 30 jaar? De 
omgevingsvergunning is aangevraagd voor 30 jaar, terwijl de ontheffing voor herplant door de provincie 
voor 25 jaar is verleend. 
 
Antwoord: 
De termijnen geven geen strijdigheid. De vergunning is inderdaad voor maximaal 30 jaar verleend. De 
ontheffing is verleend en bij de overwegingen is genoemd een termijn van 25 jaar. Uit navraag bij de 
provincie is gebleken dat deze termijn een indicatie is, het is geen harde voorwaarde bij de ontheffing. Als 
er ongeveer na 25 jaar herplant wordt is dat voldoende. 30 jaar is in dit geval passend, veel langer is niet 
gewenst.  
 
Vraag: 4 
Tijdens het aanvragen van de omgevingsvergunning liep ook het traject van het opstellen van de visie 
Stadskanaal op zon. Hoe verhouden deze processen zich tot elkaar? 
 
Antwoord: 
De gesprekken over het project zonnepark Alteveer liep al voordat het proces voor het opstellen van de 
visie op zon begon. Daarom kon de vergunning voor zonnepark Alteveer wel doorgaan ondanks het 
opstellen van de visie. Op dit moment wordt de visie heroverwogen ten aanzien van de ruimtelijke kaders. 
Dit geldt echter alleen voor de oplaadzone, niet voor de landschappelijke zone. Aangezien zonnepark 
Alteveer in de landschappelijke zone ligt hoeft de behandeling van dit park niet te wachten op de 
uitkomsten van de heroverweging van de visie.  
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